



A Little Children's Book About Learning
小儿童的书：学习



Take a look at the natural world. Look at the plants as they sprout new leaves and the flowers as they blossom.

让我们来看看自然的世界。看植物长出新叶，看花儿盛开。

Look at the little birds as they learn how to take flight for the first time. Look at the little kittens and puppies and how enthusiastic they are about each opportunity to explore and learn new things.

看小鸟第一次学飞。看那些小猫儿，小狗儿，它们多么活泼兴奋地探索新世界，学习新东西。





Learning and growing makes the world beautiful, and it can make your life beautiful as well.

学习和成长让世界变得美好，它也可以让你的生活变得美好。



There is constant renewal and growth in both plant and animal life. Life that doesn't continue the renewal process will eventually die.

动植物都常常经历更新和成长。没有持续更新的生命，会最终凋零。



Growing is what life is all about. Don't ever be satisfied with what you already know to the point that you're not willing to learn more.

成长就是生命的内容。不要满足于你所知的，以致你自以为是，裹足不前。





What you learned in the past is important, but it's not all that you need. You've got to press forward toward the new.

过去所学的固然重要，但你不应满足于此。你当学以致用，去芜存菁，吐故纳新。

Image Credits:

Page 1 – public domain

Page 2 – Bijay Chaurasia via Wikipedia.org

Page 3 – Sparky via Flickr

Page 4 – OMSI via Flickr

Page 5 – Julie Raccuglia via Flickr

Page 6 – Chris Yarzab via Flickr

Page 7 – public domain

Page 8 – public domain

Text courtesy of Activated magazine. Used by permission.

